
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 
L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 12/15 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 23. 9. 2015 ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS. 
Prisotni: K. Ernestl, A. Fekonja, C. Filipič, Z. Jernejc, G. Kramberger, R. Pergarec, J. Pungerčar, M. Štraus, I. 
Zajc. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, I. Falnoga, 
M. Gams, M. Koželj, T. Martun, T. Ručigaj, G. Tavčar. 
Vabljena sta bila tudi sindikalna zaupnika, nečlana IO SVIZ/IJS B. Črnič in B. Žefran, slednji je svojo 
odsotnost opravičil.  
  
1. Potrditev točk dnevnega reda in pregled zapisnika seje z dne z dne 9. 9. 2015 
  
Prisotni so potrdili točke dnevnega reda, pregledali in potrdili zapisnik predhodne seje IO SVIZ/IJS. Ostali 
člani, ki se seje niso udeležili, se bodo o zapisniku izjasnili po e-pošti. 
  
2. Tekoče zadeve 
  
a)            J. Pungerčar je poročal, da se jesenska pogajanja med vlado RS in sindikati javnega sektorja o plačah 
in drugih ukrepih v javnem sektorju za prihodnje leto nadaljujejo. Oboji si želijo zbližanja, vemo, da vseh 
želja ne bo mogoče uskladiti, vendar sindikati ne popuščajo in ne odstopajo od zavez, ki jih je vlada v 
preteklosti podpisala. V kolikor ne bo prišlo do razumnih pogajalskih zbližanj, bo GO SVIZ o nadaljnjih 
korakih odločal v prihodnjem, 40. tednu. 
  
Sklep: Strinjamo se, da sindikati pri pogajanjih z vlado ne popuščajo, saj smo javni uslužbenci že vrsto let 
prikrajšani za marsikatero pravico, ki je bila v preteklosti težko dosežena. 
  
b)            18. 9. 2015 smo, tako kot je bilo načrtovano, izplačali subvencijo za nakup šolskih knjig staršem, ki 
imajo šoloobvezne otroke. Naši člani imajo skupaj 162 šoloobveznih otrok. Finančna sredstva, ki so bila v 
letošnjem letu planirana v ta namen, smo med osnovnošolce in dijake enakomerno porazdelili, tako da je 
prišlo na vsakega učenca 31 EUR. 
  
c)            B. Črnič je poročal, da so se v četrtek, 17. septembra, srečali članice in člani, predstavniki aktiva 
mladih, Mlad.si SVIZ. Pogovarjali so se o temah, ki tarejo mlade že vrsto let, kot so: pripravništva, 
napredovanja, nagrajevanja, povečan obseg del, smiselnost nacionalnih preverjanj znanj, zaposlovanje 
mladih diplomantov, prekarnost zaposlovanja ipd. Ugotavljajo tudi, da so mladi v veliki meri največje žrtve 
dosedanjih varčevalnih ukrepov in za katere menijo, da je prav, da se končajo. Dogovorili so se, da 
pripravijo poziv vladi, da zagotovi organizacijsko podporo vsem ministrstvom, ki imajo težave zaradi 
velikega števila zahtev po napredovanjih. Uskladili so se tudi, da pričnejo aktivnosti za začetek sodelovanja 
z drugimi sindikati, ki zastopajo interese mladih. B. Črnič je tudi povedal, da se bo v sklopu priprav na 
srečanje s sorodnimi sindikati srečal še z nekaterimi mladimi člani SVIZ z raziskovalnega področja na 
dodatnem sestanku. 

  
d)            V koaliciji podpirajo predlog sindikatov, ki so v Državni Zbor oddali 11.000 podpisov v podporo 
in  pobudo spremembe minimalne plače. Zagotovo bo o tem še veliko govora, saj se s predlogom, ki ga 
podpira tudi sindikat SVIZ Slovenije, ne strinjajo vse stranke kot tudi ne Gospodarska zbornica Slovenije. 



e)            M. Štraus je poročala, da je 15. septembra 2015 potekala prva seja po ustanovni seji sindikalne 
konference visokega šolstva in znanost ljubljanske regije, SK VŠZ SVIZ OO Ljubljane in okolica, ki jo 
sestavljajo sindikalni zaupniki 21 javnih zavodov. Seje sta se udeležila M. Štraus P. in B. Črnič. Sindikalni 
zaupniki so se pogovarjali o tekoči problematiki, temah, ki tarejo zaposlene na področju, ki ga zastopajo, 
in na katere smo opozarjali že na majskem srečanju sindikalnih zaupnikov VŠZ v Ankaranu, o tem, kaj bodo 
prinesla pogajanja z vlado in tudi sprejeli program dela do konca leta 2015. Sklepe, sprejete na SK VŠZ, 
SVIZ OO Ljubljane in okolica, bomo posredovali na GO SVIZ Slovenije. 
  
f)             Na nas se je obrnila sodelavka, ki ji je IJS po izračunu Računskega sodišča izplačeval previsoko plačo. 
Predlagali smo ji, da poravna znesek, da ne bo prišlo do tožbe med njo in IJS kot delodajalcem, za kar se 
je sodelavka tudi odločila. 
  
g)         Z letno naročilnico smo v SNG Opera in Balet obnovili abonmaje v  sezoni 2015/2016 
  
3. Jesenski izlet 
  
Na sklep prejšnje seje, da razpišemo dva predloga za jesenski tridnevni izlet, je bil odziv članstva zelo velik, 
saj sta oba izleta cenovno ugodna. Na prvo potovanje  v Italijo, v času od petka do nedelje, 9.–11. oktobra 
2015, se je prijavilo 15 oseb, na drugo potovanje v Bosno in Hercegovino, v času od sobote do ponedeljka, 
24. –26. 10. 2015, pa 21 oseb. 
  
Na seji smo sklenili, da bomo organizirali oba izleta, saj je bil zadnje dve leti odziv na razpisana 3-dnevna 
potovanja zelo majhen. Participacija sindikata bo predvidoma do 40 EUR na osebo. Ker sta oba izleta 
organizirana v okviru rednega programa agencij, se posamezniki še lahko priključijo skupini, če bi želeli na 
en ali drugi izlet. 
  
4. Razno 
  
a)         Tako kot smo to storili v lanskem letu, bomo tudi letos zaprosili sekretarko instituta, Katjo Novak, 
da nam posreduje podatke o zaposlitvi delavcev, ki imajo znanstvene in strokovno-raziskovalne nazive. 
  
b)        Na GO SVIZ Slovenije, bomo naslovili vprašanje, ali so že storili kakšen korak v zvezi s pismom, ki 
smo jim ga poslali v mesecu juniju 2015 in v katerem smo predlagali vložitev pobude za Presojo ustavnega 
sodišča o mnenju Računskega sodišča o ukinitvi vplačevanja v II. pokojninski steber s strani delodajalca. 
  
V kolikor so,  nas zanima tudi, kako daleč je ta zadeva. 
  
  
Seja je bila končana ob 16.15. 
  
Sejo je vodil Jože Pungerčar.                                                                    Zapisnik pripravila:          Metka 
Štraus                                                                                                                                  Zapisnik 
pregledal:         Jože Pungerčar 
  
Ljubljana, 5. 10. 2015 
  
Poslano:              - članom IO SVIZ/IJS 
                               - članom NO SVIZ/IJS 



- predsedniku ZS IJS                                      
- članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
- direktorju IJS 

 


